

Rollespilsforeningen Harreskovens Generalforsamling 26. juni 2021

Dagsorden:

1: Formalia

2: Årsberetninger

3: Regnskab 2020 og budget 2021

4: Bifrost

5: Behandling af indkomne forslag

6: Fastsættelse af kontingent

7: Valg af bestyrelsesmedlemmer

8: Valg af revisor og suppleant

9: Eventuelt

Beslutningsreferat af Nanna Corlin

26. juni 2021

1: Formalia

Gennemgang af formalia ved Daniel Larsen.

Valg af ordstyrer: Daniel Larsen

Valg af referent: Nanna Corlin

Valg af tre stemmetæller: nr. 18, nr. 7 og nr. 26

2: Årsberetninger

- Bestyrelsens gennemgang ved Ida Farver.

Økonomien har været i fokus i 2020, og da vi har haft en buffer i form af plus på kistebunden, valgte vi at blive ved med at betale husleje til hytten.

Der er blevet søgt penge og resultatet har givet at foreningen har fået over 100.000 kr. af DUF.

Der har været et godt samarbejde med Bifrost, der blandt andet har ført til udformningen af en guide til våbenloven.

Ydermere har Bifrost været med til at det nu er muligt at indmelde og indtjekke spillere digitalt. Dette program vil gøre det lettere at håndtere indmelding og indtjek, samt vil regnskabsbehandlingen også blive meget lettere.

Grundet Covid-19 blev digitaliseringen af skemaer sat på pause, derfor er der ikke meget at melde på den front.

Den afgangende bestyrelse har en bøn til medlemmerne; tænk over hvad I siger om den nye bestyrelse og hvordan I taler til dem. Vi skal behandle hinanden bedst muligt, og det er okay at kritisere, men tænk over den måde det bliver gjort på.

Det er også vigtigt at spillerne husker at spørge sig selv en gang om måneden, "Hvad har jeg gjort for min forening, for nyligt?".

Den afgangende bestyrelse takker for den støtte og tillid der er blevet vist, det er noget de er meget taknemlige for.

Tale rækken er åben:

- "Er der kommet et fald i personsager siden sidste generalforsamling?" Ida svarer ja, der har været et fald i personsager.
- Vil de bestyrelsesmedlemmer der sidder i de forskellige udvalg blive i udvalgene?" Ida svarer at det er deres umiddelbare indtryk, men det er den enkelte persons valg om de gør.

Arrangører ved Ida Farver.

Monika og Diana kunne desværre ikke være til stede i dag og derfor læser Ida Farver en mail op sendt af Monika.

Det skal ikke være nogen hemmelighed at det var været et svært år, mest af alt fordi gruppen mistede alle undtagen én arrangør. Heldigvis trådte bestyrelsen til og hjalp, og derfor er der en række personer de gerne vil takke.

Tak til:

Hjælpe arrangører: Prior, Knak, Reaper og Lønborg

Hyttenissen: Mary

Sekretær: Caroline

Der bliver ikke stillet spørgsmål til arrangørerne, da de ikke var til stede. I stedet opfordres der til, at man sender en mail til arrangørernes mail, hvis der er spørgsmål eller kommentarer til dem arrangoermail@gmail.com

Regeludvalget ved Ida Farver og Christina Bruhn.

Det nye regelsæt er 80% færdigt, der foretages bearbejdning på nuværende tidspunkt.

Det er planen at der vil være en overdragelse mellem Christina Bruhn og tilgående arrangørgruppe så de vil få kendskab til materialet.

Tale rækken er åben:

- "Estimeret tid på hvornår det nye regelsæt vil være færdigt?" Christina Bruhn svarer at der desværre ikke kan gives et estimat, men målet er så hurtigt som muligt.

Kulturudvalg ved Martin Christensen.

Vi var i fremdrift, desværre har der været nogle bump på vejen. Covid-19 ramte, og desværre mistede vi Michael North og det har betydet at vi ikke har fået skrevet videre på alle de projekter som vi havde gang i.

Ingen spørgsmål til kulturudvalget.

3: Regnskab 2020 og budget 2021

- Gennemgang af regnskab ved Thomas Roslund.

Overordnede tal for regnskabet 2020:

Udgifter kr.	119.557,30
Indtægter kr.	161.639,90
Resultat for året kr.	42.082,60

DUF's 25.000 (2020) og 76.000 (2021) indgår ikke fordi de først er tilgået senere.

Tale rækken er åben:

- "Under hvilken post indgår coronakits?" Materialer skoven.
- "Kan vi risikere at støttekroner skal betales tilbage?" Ja det kan man altid risikere, vi har tidligere oplevet at dele af støttekronerne skulle tilbage betales.
- "Hvorfor lægger vi inde med så mange kontanter?" Vi har ikke været gode nok til at få lagt de fysiske pengene fra spilgangende ind på bankkontoen.
- "Vil det blive en stor opgave for den nye bestyrelse at få kontanterne ind i banken? Grundet dokumentation?" Det kan kun Jyske Bank vide, da vi ikke kan vide hvilke hvidvaskningsmekanismer som banken kunne sætteriværk når der sættes 100.000 kr. ind. Banken plejer dog at være til at tale med.
- "Der bliver nævnt omkostning ved det digitale indmeldelsessystem, hvad vil det have af konsekvenser for foreningen" Rent økonomisk vil konsekvensen være det lille transaktionsgebyr.

Godkendelse af Regnskabet for 2020: Regnskabet bliver godkendt ved åben afstemning.

Godkendelse af Budget for 2021: Budget for 2021 er godkendt ved åben afstemning.

4: Bifrost

Tale af Jacob Schulze formand for landsforeningen, Bifrost.

Da dette er et beslutningsreferat, er Jacob Schulzes tale ikke nedfældet her, jeg har dog valgt at bringe de spørgsmål medlemmerne stillede til formanden for Bifrost.

Tale rækken er åben:

- Medlem siger tak for Bifrosts store arbejde, da personen selv har oplevet at det er svært at blive accepteret med diagnoser.
- "Hvordan går projektet med at få godkendt armbrøst i dansk live?" Det er endnu ikke noget der er kommet afklaring på. Der bliver forsøgt igennem nogle andre kanaler, der afventes stadig svar i denne langvarige proces.
- Den gamle bestyrelse understreger hvor vigtigt det er det arbejde Bifrost laver, og hvor meget de har hjulpet foreningen de sidste 2 år.

- Kommentar fra arrangør på den nye guide til våbenloven "Set fra en arrangørs side, er det en kæmpe hjælp, at der bliver lavet en guide til våbenloven."

5: Behandling af indkomne forslag

Punktet frafalder da der ikke er indkommet nogen forslag.

6: Fastsættelse af kontingent

Bestyrelsen har valgt ikke at opstille ændring til kontingentet af 400 kr. Begrundelsen er at 400 kr. er det foreningen, maksimalt kan få i støttekrone pr. medlem under 25 år, af Københavns Kommune.

Godkendelse af fastholdelse af kontingent 400 kr.: Godkendt ved åben afstemning.

7: Valg af bestyrelsesmedlemmer

- Opstillende gruppering:

Formand: Daniel Vedel

Næstformand: Jacob Løhmann Kristensen

Sekretær: Frederick William Bolt

Kasser: Luise Bruen Hemmingsen

Mening medlem: Andreas Aagaard Christensen

Gennemgang af vision i korte træk.

- Der bliver sagt at digitalisering af skemaer **kan** blive lagt ud i starten af 2022.
- Der bliver sagt at det er bestyrelsens ønske at være mere informativ og give mere info ud til medlemmerne både på FB-opslag men også igennem holdledere.
- Den nye bestyrelse vil lægge fokus på at gøre kampagnen til en større og attraktiv kampagne at spille i. Vi har som overordnet mål at blive den seniorkampagne man tager til for at spille rollespil.
- Der er ved at blive lukket en aftale med Faraos Cigar vedr. brug af PR-materiale for Nordlenets Saga i deres live butikker, samt når Faraos Cigar tager afsted på markeder.
- Det er ønsket at der skal samles et hold frivillige der tager med ud til Fantasy-dage for at reklamere for kampagnen. Her appelleres der til at medlemmerne gerne må træde til og være en del af det frivillige hold.
- I forhold til hvordan det er ønsket at bestyrelsen og arrangørerne kommer til at fungere, vil der et to kammer system. Koordinering mellem de to kamre vil hovedsageligt foregå imellem formanden og hovedarrangøren.
- Det er også planen at enkeltdagsspilgange vil blive rykket fra søndage til lørdage. Ved at rykke spildagen til lørdag vil det kunne skabe flere timer i spil over vintersæsonen.
- Vision er at gøre kampagnen det mest attraktive sted at tage hen og spille liverollespil.
- Planen er at der skal være sommerscenarie i 2023.

Bestyrelsens Arrangørgruppe:

Hovedarrangør: Natasha Harvøe.

Arrangører: Rasmus Knak-Nielsen, Frederik Lønborg, Niklas Klein Nielsen og Nicklas Plum

- Primærrangører bliver genetableret, Så man har en primær arrangør tilknyttet holdet og arbejdsfordelingen for arrangørgruppen bliver mere overskuelig.
- Primært fokus bliver på kulturspil.

Tale rækken er åben:

- "I forhold til indkøb af brænde, hvordan kommer dette til at fungere fremadrettet, bliver der købt fra savværket?" Som udgangspunkt kan man indkøbe selv, men der opfordres til bestyrelsen at der blive foretaget et foreningsindkøb.
- "Hvad vil der ske med igangværende plots?" Plots som spillerne gerne vil have bliver kørt til ende, vil blive dette. Alternativt kan de udfases hurtigere – hvis dette er spillernes ønske.
- "Hvad med udvalgene kan dem der sidder nu fortsætte?" På stående fod vil alt fortsætte som hid til. Daniel Vedel siger, at så længe det fungerer er der ingen grund til at lave om på det.
- "Samarbejde mellem kulturudvalget og arrangørgruppen, vil dette blive brugt mere og evt. udvide det?" Der sigtes efter at samarbejdet fortsætter, og hvis muligt udvide på vidensdelingen. Bestyrelsen blander sig ikke, med mindre det ikke virker.
- "Kommer I til at bibeholde hytten og Godik toiletterne?" På nuværende tidspunkt er det planen at fortsætte med begge dele.
- "Nu hvor der skal reklameres mere for skoven, har I så gjort jer nogle tanker om hvordan man kan forene helt nye spiller med de gamle spiller i skoven?" Bestyrelsen har gjort sig nogle tanker omkring dette, og deres plan er at der ikke skal gås på kompromis med kulturen grundet nye spiller. Det er ydermere også planen, at i sommerhalvåret vil der blive hevet en gruppe nye spiller herud for at introducere dem for hvad rollespil er.
- "Vil konceptet pinkbånd-spiller fortsætte?" Ja dette bliver fastholdt.
- "Kommer hjemmesiden til at blive opdateret?" Svaret er ja.
- "Hvad hvis man ikke er så god til det digitale, samt at forstå det der bliver skrevet?" Som udgangspunkt bør man gå til sin holdleder, men ellers vil der være kontortider hvor man kan tage fat i bestyrelsen ude i skoven.
- "Godkendelse af hold og BG'er?" Det bliver mere strømlinet og ja de skal sendes til arrangørmailen.
- "Har I tænkt jer at sende arrangører på kurser for at give dem flere værktøjer?" Bestyrelsen er åben for at sende arrangører på kurser,
- "Bliver førstehjælp og tryghedspersoner bibeholdt?" Ja det bliver bibeholdt.
- "Vil der være mulighed for at blive arrangør praktikant?" På nuværende tidspunkt nej, men på sigt ja.
- "Hvordan finder man hjemmesiden lettest, det er meget svært at finde den lige nu." Ida Farver fortæller at nogen i fortiden har lavet et domæne der kommer frem først. Det er noget den afgående bestyrelse har prøvet at se på om de kunne lave om på, dog uden resultat. Fokus har været andet sted.
Den ny bestyrelse vil arbejde på at få dette domæne opkøbt eller på anden måde nedprioriteret, så vores domæne kommer frem på google først.

- "Hvem er IT ansvarlig?" Det er ikke fastsat endnu.
- "Endagsspilgang er der spil om natten?" Der vil være spilstop efter et tidspunkt om natten, dette vil blive meldt ud på et senere tidspunkt.
- "Møntfoden der blev introducerede ved sidste generalforsamling, vil der blive arbejdet videre med den?" Ja.
- "Bifrost spørger om det er bestyrelsen ønske at være med til at udbrede skovens erfaringer med rollespil, til resten af Danmark" Svaret er at det bliver i det omfang som de frivillige magter det.

Da der ikke er andre grupper på valg, og ingen har valgt at stille mistillid til den opstillende gruppe, er gruppen automatisk valg, jf. foreningens vedtægter.

8: Valg af revisor og suppleant

- Suppleanter til bestyrelsen:

Christina Bruun, (Nicky) Oliver Godfrey, Martin Christensen, Casper Krogh, Frida Haapanen, Daniel Richelsen.

Da foreningen ikke har begrænsning på suppleanter, er alle de opstillede valgt ind.

- Valgt af Revisor:

Bjørn Elling genopstiller.

Da ingen andre opstiller er Bjørn Elling valgt.

- Valgt af Revisorsuppleanter:

Britt Skjoldbro Pedersen opstiller.

Da ingen andre stiller op er Britt Skjoldbro Pedersen valgt.

9: Eventuelt

- Der bliver bedt om at hele forsamlingen giver et stående bifald til den afgående bestyrelse, for deres store arbejde.
- Der bliver holdt et minuts stilhed for Michael North.
- Daniel Larsen fortæller om foreningen Wonderland.